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GF-møde 
RepræsentantSkabet af Veterinærstuderende. 

Torsdag d. 14/10/2021 17:15 A2 70.03 
  

Antal deltagere: 56 

Antal stemmeberettigede: 56 

 

 

1. Valg af dirigent 17:15  

▪ Hanne Knude (formand, DDD) vælges som dirigent, og der aftales i plenum at vi 

gerne må rette os efter den lidt sene dagsorden 

 

2. Formalia 17.20 – 17.25 

▪ Valg af to referenter 

Caroline Hindborg og Christoffer Flyger 

▪ Valg af to stemmetællere 

Der anvendes online stemmetælling, i tilfælde af sammenbrud agerer Mikkel 

Hammer og Adam Gulmann stemmetællere.  

▪ Godkendelse af indkaldelse 

Der er indkaldt lovmæssigt d. 25. september, så dette godkendes. 

▪ Godkendelse af dagsorden 

Dagorden og bilag er offentliggjort for sent. Der er ingen der modsætter sig 

forsinkelsen og modsætter sig afholdelsen af GF, så denne godkendes også. 

▪ Information angående stemmemetode til GF 

Elektronisk afstemning med personlig kode. Der er lagt et dokument op i eventet, 

hvor man kan finde links til alle afstemninger. Disse åbnes idet der skal stemmes, og 

ikke før. 

3. Formandsberetning 17.25-17.40 

EAEVE: var på besøg 13.-17. september til akkreditering af uddannelsen i forhold til EU-standard. 

Der var en række minor deficiencies, men dette burde ikke have en betydning for vores 

akkreditering. 
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- Minor definciencies genkendes, bl.a. finans udfordringer, mangel på smådyrs 

cases og exotics. Derudover mangler vi i patologi en erstatning for mink til 

carnivor anatomi og patologi 

- EU kommissionen skal vurdere rapport og herefter gives akkreditering. Den 

endelige akkreditering foregår d. 19. december, hvor der bliver afstemt om 

vores akkreditering 

- Forsat behov for studerende til at hjælpe med at rejse ud i EAEVE og 

akkreditere andre uddannelser. Der er betalt rejse til andet land, man skal blot 

hjælpe i de 5 dage med at vurdere uddannelsen. 

Campusplan: KU vil gerne nedbringe kvadratmeter. Studerende er fortsat involverede, og den nye 

campusrepræsentant vil repræsentere VMF i campusplanlægningen. 

Renovering af Rådet: Kontoret er blevet renoveret og sat i stand.  

Problemer med SCIENCE: Mangel på adgang til Thorvaldsensvej med SUND studiekort – der 

arbejdes på sagen.  

Udflytning: Har fyldt en del, både blandt undervisere og studerende. VMF vil gerne sikre sig at 

denne beslutning bliver taget på det rette grundlag og at det ikke blot er en hurtig beslutning fra 

regeringens side, og følger derfor tæt med. 

Medlemmer: Fedt med aktivitet og deltagelse i arrangementer. Beløbet til mad er blevet hævet til 

70,- per person. Derudover skal der stemmes om en vedtægt angående en ny Code of Conduct for 

medlemmer, som skal formalisere et regelsæt, i forhold til hvordan man opfører sig indenfor VMF 

regi. 

Ingen spørgsmål. Beretningen godkendes.  

4. Fremlæggelse af årsberetninger 17.40-17.50 

A. IVSA 

Ikke så mange rejser. DogWash var velbesøgt, og der blev indsamlet 8.000 til dyreværnet. 

Ligeledes ved  der godt fremmøde ved rejseaftenen. Kommende exchange går til Oslo i slut 

oktober. Stadig få ledige pladser. Kontakt Mikkel Hammer hvis du vil vide mere. 

Exchanges i støbeskeen, så det tyder på et spændene år i IVSA.  

Der planlægges international IVSA kongres i 2023, og IVSA håber på at få den afholdt i 

København. Dette afgøres en gang i det nye år. 

Generalforsamling flyttet fra d. 23/11 → 22/11. Her vil der være æbleskiver og Glögg. Det er 

desuden muligt at stille op til bestyrelsen. 
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Ingen spørgsmål og beretningen godkendes. 

B. NVM 

Plejer at rejse ud for at dyste mod andre udenlandske veterinærstuderende i atletik. Dette har ikke 

kunne ske pga. corona, og i stedet er der blevet afholdt ugentlig fælles træning for alle studerende 

med stort fremmøde.  

De arbejder på, at der kommer et arrangement i foråret, evt. virtuelt. Der planlægges en turnering i 

september, men dette er endnu uvist.  

Godkendt uden spørgsmål. 

C. VMF Event 

Der er ikke sket så meget. Nogle online events som er gået rigtig godt. I fremtiden venter der flere 

fysiske events. I november bl.a. to arrangementer med hhv. zoo og Fødevarestyrelsen, samt banko i 

december. 

De har en del på tegnebrættet – og de vil meget gerne have flere medlemmer, ideelt især 

bachelorstuderende.  

Hanne Knude nævner, at DDD gerne vil hjælpe med at arrangere arrangementer, de skal blot 

kontaktes. 

Godkendt uden spørgsmål. 

D. Dyrlæge W. Lænkholms rejselegat 

Ny bestyrelse i Lænkholm, og der er behov for et nyt ”føl”, da Benedicte stopper efter hendes 3-

årige periode. 

Der er post-covid kommet mange flere ansøgninger, især ideelt ifbm. alternativ differentiering.  

Næste ansøgningsrunde er fra 1. september næste år, og man skal søge fremadrettet. Man skal 

gerne, i ansøgningen, uddybe hvad der ansøges om, og ikke blot vise udgifter.  

Godkendt uden spørgsmål. 

E. Medlemspuljeudvalg 

Ændret fra at kunne søges 2 gange årligt til 1 gang årligt i april. Der kan både søges fremadrettet og 

bagudrettet.  

Der er i forrige år kun uddelt 52.000 ud af et totalt på 150.000kr. Der var færre ansøgninger pga. 

corona. 



  V E T E R I N Æ R M E D I C I N S K  F O R E N I N G  
  D Y R L Æ G E V E J  9  

   1 8 7 0  F R E D E R I K S B E R G  C   
  E - M A I L :  V M F @ S T U D M E D V E T . D K  
  W W W . S T U D M E D V E T . D K            
                                                     
 
        
 

 

4 
 
 

Adam opfordrer folk til at søge til diverse arrangementer og kriterierne for ansøgning ligger på 

VMFs hjemmeside. Man kan både søge som enkelt person, hvis det er fagligt, eller man kan søge 

som en gruppe, både til faglige og sociale arrangementer.  

Spørgsmål:  

Hvorfor uddeles den kun én gang årligt – svar: 1/3 uddeltes i efteråret og 2/3 

uddeltes i foråret, det resulterede i, at der var skævvridning i uddelingen. Derfor blev 

dette ændret. 

Puljen uddeles slut april og ansøgningsfrist er d. 15. april.  

Godkendes. 

5. Vedtægt-, forretningsorden- og principprogramændringer 17.50-18.00 

A. Vedtægtsændringer 

- Code og conduct 

Der er lavet et oplæg til Code of conduct som kopi af rusturenes Code of conduct. Det laves færdig 

på kommende RSV. 

Vedtægtsændringen går på at Code of conduct implementeres i hele VMF 

I Code of conduct star også at det omfatter opførsel udenfor studiet og VMF regi.  

En ekskludering kan kun ske ved et enstemmigt sekretariat (dvs 10 induividuelle personer).Der må, 

og vil ikke, ske udskamning af nogle medlemmer, men VMF vil gerne kunne stå inde for alle 

arrangementer.   

Code of conduct fra rusturene vises på storskærm – en general Code of conduct skal tilpasses hele 

VMF og vil være udfærdiget på næstkommende RSV.  

Der udfærdiges et rusturs code of conduct, samt et generelt for VMF. Det viste code of conduct er 

ikke en del af afstemningen, men går på om VMF skal have et code of conduct i sine vedtægter – 

ved flertal vil der udfærdiges et code of conduct for VMF som helhed og revideres på RSV ved 

simpelt flertal.  

Det understreges at det vil give mulighed for midlertidig udelukkes af VMF’s underudvalgs 

afholdte arrangementer, men kun hvis sekretariatet enstemmigt vedtager det. 

Der er lidt forvirring omkring code of conduct fra rusturene – ideen er, at der laves et overordnet 

Code of conduct for hele VMF, men også et specifikt for rusturene, som der er nu. 

Ingen indvendinger – ændringen vedtages 
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- Opstillingsmøde 

Opstillingslister og opstillingsmøder – Ved forrige opstillingsmøde blev alle sekretariatets poster 

præsenteret, men der skal jf. vedtægterne fremgå en opstillingsliste 3 dage inden – det giver besvær. 

Poster fra sekretariatet vil forsat blive præsenteret på sidste RSV, og opstillingslisten fjernes helt. 

Ingen indvendinger - ændringerne vedtages.  

- Fjernelse af FAMU og LAMU 

FAMU er fakultetets arbejdsmiljø udvalg, og LAMU er lokal arbejdsmiljø udvalg. Disse ønskes 

fjernet fra vedtægterne, da det er nærmest ikke eksisterende. 

Ingen indvendinger - ændringerne vedtages. 

6. Fremlæggelse af regnskaber og budgetter samt kommentarer fra revisorer og 

fastlæggelse  af kontingent og deltagergebyr for rusturerne 18.00-19.00 

A. VMF regnskab 

Gennemgang af de vigtigste punkter. 

Der er ikke brugt særlig mange penge på GF, men en smule ekstra på RSV. Budget til morgenmøde 

er blevet hævet fra 10,- per mand til 22,- per mand. 

Kongres- og medlemspulje → her er der kun udbetalt knap 30.000 ud af et budget på 150.000 (Dog 

er der i år til tildelt 55.000 kr. gr. få ansøgninger) 

RSV bevillinger blev tilført sidste år → budgettet er sat op til 40.000 til næste år. Sat op fra 10.000 

grundet extraordinær ansøgning fra årgang ’18 til afholdelse af stor fælles julefrokost. 

Merchandise → denne post er oversteget, da der er brugt penge på kaffe og kage ifbm. genåbningen 

efter COVID-19.  

Kontorenoverings budget er overholdt. 

11.000 kr. er blevet returneret til DDD i forhold til aflyst revisionsmøde, som DDD havde udbetalt 

støtte til. 

Kontingent → her er der gået en del færre penge ind, men dette er grundet manglende kontingent 

for sidste ¼ af året. 

Salg er skruet lidt ned, da der ikke sælges mange tasker. 

Forsikring stiger en smule, da der skiftes fra Chubb til TRYG. Gå gerne ind og læse police og 

forsikringsbetingelser. 
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Pt. har vi lidt over 1.200.000 i aktiver. Årets resultat er påvirket af den manglende kvartalsafregning 

for Q4 på omkring 156.000kr., hvorfor der er korrigeret i dette i næste års budget som budgeteres 

med et underskud på 60.000kr. 

Spørgsmål: 

- Hvad ønsker VMF at ligge på i aktiver? → før i tiden (-2012) lå vi på 

2.000.000, men dette giver ikke mening, derfor vil vi gerne have det ned på i 

underkanten af 1.000.000. Det er dog ikke vedtaget i bestyrelsen. Vi vil gerne 

have gemt nogle af pengene i reserve, så vi er sikker på ikke at løbe tør 

Regnskabet godkendes.  

Budgettet godkendes.  

B. Camp Vet 

Der blev budgetteret med underskud på ca. 22.000 grundet for mange penge i banken, men de endte 

med overskud på 3.000, blandt andet grundet sponsorater. Der blev brugt 10.000 mindre i år på 

alkohol, da de købte Harboe øl. 

Næste år budgetterer de med underskud på 25.000, da de næste år skal bruge betalte hytter i stedet 

for gratis sove steder. 

Spørgsmål: 

- Hvorfor er der kun brugt 2/3 af budgettet på materialer? → Grundet 

planændringer kort før rusturen, valgte de ikke at bruge så mange penge på 

materialer som planlagt. 

- Næste år forventes en del uforudsete udgifter gr. nyt rusturskoncept fra 

bivuaker til hytter.  

Regnskab og budget godkendes. 

C. Port Arthur 

Drikkevarer og materialer er blevet blandet lidt sammen, derfor udfald. Desuden mangler betaling 

af busser, hvilket der budgetteres for næste år. Ko-møder fjernes som udgift, da det normalt 

afholdes af VMF.  

Årets resultat blev 9000 kr., næste år budgetteres med underskud for at nedbringe egenkapitalen. 

Regnskab og budget godkendes. 
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D. Team Sverige 

Justering af budgettet.  

Dyrlægepanel højt, fordi de har dækket udgifter for de øvrige rusture (beløbet dækkes af rusturenes 

fælleskonto i det nye regnskabsår og fremover). 

Der bliver budgetteret med væsentlige lavere sum til materialer næste år, da en del forventes at 

kunne genbruges fra i år.  

Positivt resultat, budgetteret med negativ resultat næste år.   

Regnskab og budget godkendes. 

E. Regnskab for Rusturs fælleskonto 

Ingen udgifter til RIK pga. corona og afholdelse af et alternativt RIK.  

- RIK er stadig på budgettet til næste år, indtil de ved om det bliver fjernet eller 

ej. 

Der er kommet mange sponsorater i år. 

Tilskud og sponsorater er særskilt, fordi der ikke må budgetteres for sponsorater. Tilskud er blandt 

andet fra SUND og DDD. Sponsorater er alle eksterne, som fx Royal Canin. 

- DDD bør stå under sponsorater, da de i realiteten også er eksterne og derfor 

ikke burde stå under tilskud. SUND er under tilskud, fordi de gerne vil have 

os til at holde rustur, så de ikke skal gøre det. Derfor skal der være 

adskillelse mellem sponsorater og tilskud. 

- Der skal også revurderes, hvor meget sponsorat der kommer på trøjerne, da 

man måske kan få noget mere neutral sponsorat/tilskud fx fra SUND, hvilket 

fungerer som internt. 

Regnskab og budget godkendes. 

F. VMF event regnskab 

Der er brugt mindre på honorarer, der skrues op næste år, da der forventes flere arrangementer. 

Regnskab og budget godkendes. 

G. NVM regnskab 

Der ikke sket det store. Der er købt noget udstyr til træning.  
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De har budgetteret med at de kommer afsted til NVM næste år. Derudover står der en del penge i 

banken, som er afsat til når NVM skal afholdes i Danmark. 

Regnskab og budget godkendes. 

7. Budget samt kontigentfastsættelse 19.00-19.15 

Budgettet er godkendt. 

Kontingentfastsættelsen på 150kr. per kvartal vedbliver. 

8. Indkomne forslag  

Ingen forslag modtaget 

9. PAUSE MED MAD 19.15-19.45 

10. Opstilling til KU SUND’s og Campusudvalgs kollegiale organer samt valg til RSV 

19.45-20.45 

A. Formand 

Daniel Hjorth Lund genopstiller – vælges uden kampvalg 

B. Næstformand 

Adam Gulmann genopstiller ikke.  

Helene Klamer og Lea Lykke Thomsen opstiller. Lea vinder afstemning. 

C. DDD-ansvarlig 

Mikkel Hammer genopstiller ikke. Julie Moth Frederiksen opstiller – vælges uden 

kampvalg. 

D. Sekretær 

Caroline Hindborg genopstiller ikke – Martine Daucke von Barner opstiller – vælges 

uden kampvalg 

E. Kasser: 

Christoffer Flyger stopper - Victor Thomsen opstiller og vælges uden kampvalg.  
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F. SUND repræsentant 

Josefine Sinkjær genopstiller ikke – Caroline Koch opstiller og vælges uden 

kampvalg 

G. SoMe-ansvarlig 

Laura Wiberg genopstiller ikke – Kathrine Bülow opstiller – vælges uden kampvælg. 

Laura Lillelund bytter med Kathrine, som i stedet overtager KaMa-posten, således at 

Laura Lillelund tager SoMe-posten. 

H. KaMa-ansvarlig 

Julie Moth Frederiksen genopstiller ikke – Kathrine Bülow bytter med Laura 

Lillelund, således at Kathrine Bülow overtager KaMa. 

I. Udvalgskoordinator 

Catharina Hjorth genopstiller - Michelle Hunderup opstiller også. Michelle vinder 

valget ved afstemning. 

J. Repræsentant i Campusudvalg 

Cecilie Mikkelsen genopstiller ikke – Catharina Hjorth opstiller og vælges uden 

kampvalg. 

K. Studienævn 

Helena Klamer genopstiller  

Kathrine Liv Poulsen genopstiller  

Jonathan Christensen opstiller  

Jacob Overgaard Larsen opstiller 

Alle vælges. 

Suppleanter: 

- Josefine Synnestvedt 

- Benedicte Gade 

- Tine Bach Christensen 

- Julie Moth Frederiksen 
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L. Institutter + undervisningsudvalg 

a. IVH (5 repræsentanter) 

Josefine Synnestvedt genopstiller 

Camilla Brøndahl Møller stiller op 

Emma Frausing stiller op 

Amalie Illum stiller op 

Sara Olsen stiller op 

Alle vælges. 

b. IKV (6 repræsentanter) 

Josefine Synnestvedt stiller op 

Jonathan Christensen genopstiller 

Jacob Overgaard genopstiller 

Helena Klamer stiller op 

Cecilie Bjørnstrup genopstiller 

Caroline Hindborg stiller op 

Alle vælges. 

M. Repræsentant til KU SUND 

a. Akademisk råd (1 repræsentant + 3 supleanter) 

Adam Gulmann genopstiller ikke.  

Karoline Koch stiller op som repræsentant og vælges. 

Som suppleanter vælges: 

- Daniel Hjorth Lund 

- Katja Jungdal 

- Julie Moth Frederiksen 
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b. Fakultetets Arbejdsmiljøudvalg FAMU (3-4 personer) 

Fjernet fra vedtægterne, derfor vælges ingen. 

c. Tillidsrepræsentant 

Cecilie Jensen genopstiller ikke – Cecilie Bjørnstup opstiller og vælges. 

11. Valg af ansvarlige til de faste udvalg samt valg af to revisorer 20.45-21.15 

A. Bladudvalg (2 pers) 

Julie Moth genopstiller 

Anders Kruuse stiller op 

Begge vælges. 

B. Input (2 pers) 

Helena Klamer og Sara Hansson genopstiller og vælges. 

C. Eventudvalg (2 pers) 

Catharina Hjorth og Ditte Myrup genopstiller og vælges. 

D. KRUUSE udvalg (2 pers) 

Anders Kruuse genopstiller 

Julie Moth stiller op 

Begge vælges. 

E. Kittelkortudvalg 

Adam Gulmann genopstiller 

Caroline Hindborg stiller op 

Begge vælges. 

F. Salys hest  

Johanne Essy Petersen fra årgang ’19 

Rikke Nielsen fra årgang ’20 
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Benedicte Gade fra årgang ’17 

Kathrine og Amalie fra årgang ’21 

Mathilde Gad og Esther Hvidtfeldt fra årgang ’18 

G. Rusturkoordinator 

a. Port Arthur (3 pers + 1 økonomi ansvarlig) 

Cecilie Bjørnstrup  

Caroline Pedersen 

Helene Grode 

Thomas Taarnhøj (øko) 

b. Camp Vet (3 pers + 1 økonomi ansvarlig) 

Johanne Essy Petersen (øko) 

Sara Fuglsang Olsen 

Søren Klitgård 

Jonathan Christensen 

c. Team Sverige (3 pers + 1 økonomi ansvarlig) 

Jakob Overgaard 

Niclas Wagner (øko) 

Laura Sønderby 

Rikke Bisgaard Nielseb 

d. Overordnet ruskoordinator 

Sara Fuglsang Olsen 

H. Medlemspulje udvalg (3 internt fra sekretariatet + 3 externe) 

Sekretariatet vælges internt. 

De eksterne: Mikkel Korsbjerg, Adam Gulmann og Christian Hjarnø 
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I. Revisorer (2 pers) 

Sara Fuglsang Olsen og Mathilde Gad 

J. NVM 

Tine Bach Christensen og Charlotte Hindsted genvælges 

K. Ena Borchseniusens legat 

Katja Jungdal genvælges 

L. Dyrlæge W. Lænkholms Rejselegat 

Tine Bach Christensen stiller op og vælges som føl. 

 

12. Eventuelt  

  

Tak for i aften       

 

 

 


